

1600 West Merit Parkway
South Jordan, UT 84095 USA
PHONE 801.253.1600
FAX 801.253.1688
merit.com

CERTIFICAT DE CONFORMITÉ

D'après les informations que nous avons reçues du fournisseur du robinet acheté, réf. 10433020 : il est prévu pour 1200 psi. Il est doté de raccords Luer compatibles avec la norme ISO 594. La tubulure Merit HP, réf. 501337002, est conçue pour une pression nominale de 900 psi et cette tubulure est également compatible avec la norme ISO 594. Il n'y a aucun traitement autre que le conditionnement et la stérilisation. Le kit a une pression nominale maximale de 900 psi. Si les composants du kit sont fixés à un raccord Luer compatible avec la norme ISO 594 et la pression ne dépasse pas 900 psi, le kit fonctionnera comme prévu.

Signature :


Director of Manufacturing Engineering

Date :

June 22, 2021

CERTIFICATE OF CONFORMANCE

Based on the information we have received from the supplier of the purchased stopcock; P/N 10433020. It is rated for 1200 PSI. It has ISO 594 compatible luers. The Merit HP tubing, P/N 501337002, is rated for 900 PSI and the tubing also has ISO 594 compatible luers. No further processing other than packaging and sterilization. The kit has a maximum pressure rating of 900 PSI. If the components in the kit are attached to an ISO 594 compatible luer, and the pressure does not exceed 900 psi, the kit will perform as designed by the account.

Signature:


Director of Manufacturing Engineering

Date:

June 22, 2021